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Protokół Nr 88/2016 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w dniu 13 kwietnia 2016roku 

w Starostwie Powiatowym w Myśliborzu 

ul. Spokojna 13 

      

    

 

O godzinie 14:10 Przewodnicząca Zarządu – Danuta Patkowska rozpoczęła posiedzenie 

Zarządu zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu)  

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1.Danuta Patkowska                                      -   Przewodnicząca Zarządu 

2.Mariusz Norsesowicz    - Wicestarosta Powiatu   

3.Krzysztof Mrzygłód   - Członek Zarządu 

4. Andrzej Potyra    -  Członek Zarządu 

5.Wojciech Wojtkiewicz   - Członek Zarządu 
 

 

Spoza Zarządu w posiedzeniu wzięli udział: 
 

1. Sekretarz Powiatu – Stanisław Gacek 

2. Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

3. Zofia Sobczak – Prezes Stowarzyszenia BRATEK w Barlinku 

4. Adam Trzciński – Naczelnik Wydziału IKD 

5. Tadeusz Grabski – Dyrektor PCOF-A w Myśliborzu 
 

Przyjecie porządku posiedzenia. 

 

Przewodnicząca Zarządu – Danuta Patkowska 

Przedstawiła proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Omówienie spraw związanych z zagospodarowaniem nieruchomości oznaczonej   

numerem 239/1 położonej w obrębie 2 miasta Barlinek, gmina Barlinek przy  

ul. Jeziornej 8. 

4. Omówienie spraw związanych z utrzymaniem dróg powiatowych. 

5. Omówienie spraw dotyczących debaty na temat sytuacji i przyszłości szkół i placówek 

oświatowych Powiatu Myśliborskiego. 

6. Rozpatrzenie wniosku dyrektora Zespołu Szkół w Myśliborzu w sprawie wyrażenia 

zgody na nauczanie indywidualne dla ucznia klasy I Liceum w roku szkolnym 

2015/2016. 

7. Sprawy różne.  

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Omówienie spraw związanych z zagospodarowaniem nieruchomości oznaczonej   

numerem 239/1 położonej w obrębie 2 miasta Barlinek, gmina Barlinek przy  

ul. Jeziornej 8. 
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Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Poruszył sprawę dotyczącą uporządkowania terenu przy obiekcie.  

 

Przewodnicząca Zarządu – Danuta Patkowska 

Wyjaśniła, że teren jest udostępniany Gminie Barlinek na organizację Dni Młodzieży. 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę, że brak rozmów dotyczących najmu przedmiotowego budynku spowodował 

niejasności i nieprawdziwe informacje, które są przekazywane wśród mieszkańców Gminy 

Barlinek. 

Zwrócił uwagę, że obiekt ten został przekazany Starostwu Powiatowemu przez Gminę 

Barlinek. Ma on zostać użytkowany na cele oświatowe. 

 

Zofia Sobczak – Prezes Stowarzyszenia BRATEK w Barlinku 

Przekazała, że nie zna stanowiska Starostwa Powiatowego. Była zainteresowana najmem 

nieruchomości jednak za niższą kwotę z uwagi na to, że budynek wymaga bardzo dużych 

nakładów finansowych. Stowarzyszenie, dbając o swoje finanse oczekuje zapewnienia 

gwarancji własności. Poinformowała o możliwości uzyskania dofinansowania z Urzędu 

Marszałkowskiego, jednak warunkiem tego jest posiadanie budynku na własność lub  

w wieczystym użytkowaniu. 

Przekazała, że posiada również wybór budowy nowej siedziby w miejscu, gdzie znajduje się 

macierzysta placówka. 

 

Przewodnicząca Zarządu – Danuta Patkowska 

Zwróciła uwagę, że została podjęta uchwała Rady Powiatu dotycząca wyrażenia zgody na 

najem przedmiotowej nieruchomości. Nie ma możliwości na dzień dzisiejszy przekazania 

budynku na własność. 

 

Zofia Sobczak – Prezes Stowarzyszenia BRATEK w Barlinku 

Przekazała, że najem skomplikuje sprawę i stowarzyszenie może pozostać z budynkiem bez 

możliwości uzyskania dofinansowania. 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał o możliwość długoletniego najmu. 

 

Zofia Sobczak – Prezes Stowarzyszenia BRATEK w Barlinku 

Przekazała, że również takie rozwiązanie nie może być brane pod uwagę. 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę, że jeżeli nie ma możliwości przekazania budynku na własność to, czy 

rozmowy dotyczące najmu są możliwe? 

 

Zofia Sobczak – Prezes Stowarzyszenia BRATEK w Barlinku 

Przekazała, że ta kwestia nie jest dla Stowarzyszenia opłacalna. Jest to zbyt rozległa 

inwestycja  i wymaga zbyt dużych nakładów finansowych. 

Zwróciła uwagę, że Stowarzyszenie prowadzi działalność dotyczącą osób niepełnosprawnych. 
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Przewodnicząca Zarządu – Danuta Patkowska 

Poinformowała, że budynek został przekazany Starostwu Powiatowemu jedynie na 

działalność oświatową. 

Przekazała, że Burmistrz Barlinka poinformował, iż będzie respektował ten zapis zawarty  

w akcie notarialnym.  

 

Wicestarosta – Mariusz Norsesowicz 

Zwrócił uwagę, na zmianę sytuacji od momentu złożenia wniosku przez Stowarzyszenie. Stan 

budynku nie uległ zmianie. 

 

Zofia Sobczak – Prezes Stowarzyszenia BRATEK w Barlinku 

Przekazała, że stan budynku uległ pogorszeniu. Budynek wymaga remontu. 

 

Wicestarosta – Mariusz Norsesowicz 

Przekazał, że jest jeszcze dużo czasu do zakończenia procedury przetargowej i poprosił  

o rozważenie możliwości najmu przedmiotowej nieruchomości przez Stowarzyszenie. 

 

Przewodnicząca Zarządu – Danuta Patkowska 

Poinformowała, że proces został uruchomiony i Powiat się z niego nie wycofuje. Zachęciła do 

współpracy i poprosiła o rozważenie możliwości najmu  przedmiotowej nieruchomości.  

Przekazała, że informacja dot. procedury przetargowej zostanie przesłana Prezesowi 

Stowarzyszenia. 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Wyjaśnił sprawę ogłoszenia przetargu i procedury z nim związanej. 

 

Zofia Sobczak – Prezes Stowarzyszenia BRATEK w Barlinku 

Przekazała, że decyzje może podjąć do 30 listopada br. Poinformowała, że zorientuje się 

ponownie w sprawie warunków uzyskania dotacji z Urzędu Marszałkowskiego. 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Zwrócił uwagę, że warunki wynajmu będą ustalone i porozumienie w tej sprawie może być 

zawarte. 

 

Przewodnicząca Zarządu – Danuta Patkowska 

Ponownie zaprosiła do współpracy i do udziału w ogłoszonym przetargu. 

 

Omówienie spraw związanych z utrzymaniem dróg powiatowych. 

 

Adam Trzciński – Naczelnik Wydziału IKD 

Przedstawił i omówił informację dotyczącą zadań drogowych do realizacji w oparciu  

o współfinansowanie gmin w 2016 roku. 

(Informacja stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 

 

Członek Zarządu - Krzysztof Mrzygłód 

Zapytał, czy środki ujęte w informacji dotyczą oszczędności z akcji zimowego utrzymania 

dróg? 

 

Przewodnicząca Zarządu – Danuta Patkowska 

Odpowiedziała, że tak. 
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Członek Zarządu - Krzysztof Mrzygłód 

Poruszył sprawę budowy chodnika w m. Karsko. Zapytał, czy inwestycje są już uzgodnione  

z gminami? 

 

Przewodnicząca Zarządu – Danuta Patkowska 

Poprosiła aby zwrócić się do Wójtów i Burmistrzów z zapytaniem dotyczącym możliwości 

dofinansowania przedmiotowych zadań przez gminy. 

 

Omówienie spraw dotyczących debaty na temat sytuacji i przyszłości szkół i placówek 

oświatowych Powiatu Myśliborskiego. 

 

Tadeusz Grabski – Dyrektor PCOF-A w Myśliborzu 

Przedstawił prezentację dotyczącą optymalizacji sieci szkół i placówek prowadzonych przez 

Powiat Myśliborski. (Prezentacja stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 

Dokonał szczegółowego omówienia poszczególnych danych zawarty w prezentacji 

dotyczących szkół i placówek oświatowych na terenie Powiatu Myśliborskiego, dotyczących 

min. sytuacji finansowej jednostek. Przedstawił propozycje zmian jakie należałoby 

zastosować w poszczególnych placówkach. 

 

Przewodnicząca Zarządu – Danuta Patkowska 

Poinformowała, że przedstawiony materiał zostanie zaprezentowany podczas Wspólnego 

posiedzenia Komisji Stałych Rady Powiatu. 

 

Rozpatrzenie wniosku dyrektora Zespołu Szkół w Myśliborzu w sprawie wyrażenia 

zgody na nauczanie indywidualne dla ucznia klasy I Liceum w roku szkolnym 

2015/2016. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 5 do protokołu). 

 

Tadeusz Grabski – Dyrektor PCOF-A w Myśliborzu 

Przedstawił przedmiotowy wniosek zgodnie z kartą sprawy. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zorganizowanie nauczania indywidualnego dla ucznia kl. 

I Liceum w roku szkolnym 2015/2016 w wymiarze 12 godzin tygodniowo. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Sprawy różne: 

 

1. Przewodnicząca Zarządu – Danuta Patkowska 
Poinformowała, że do tut. Urzędu wpłynęło pismo radnego Waldemara Pacewicza z dnia 

11.04.2016r. w którym wycofuje on swoją rezygnację z członkostwa w Komisji Rewizyjnej. 

 

2. Przewodnicząca Zarządu – Danuta Patkowska 
Przedstawiła pismo Dyrektora Niepublicznego Towarzystwa Salezjańskiego w Dębnie z dnia 

13.04.2016r. w sprawie wyrażenia woli prowadzenia Oświatowych Placówek Specjalnych  na 

terenie Dębna. 

(Pismo stanowi załącznik Nr 4 do protokołu). 
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Poinformowała o możliwości użyczenia budynku przy ul. Mickiewicza w Dębnie. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę użyczenia budynku na czas nieokreślony przy ul. 

Mickiewicza w Dębnie z przeznaczeniem na uruchomienie szkoły specjalnej. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Zamknięcie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad Zarząd zakończył posiedzenie. 

 

Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

 

1. Danuta Patkowska     -    Przewodniczący Zarządu   ............................... 

2. Mariusz Norsesowicz     -    Wicestarosta Powiatu  …..……………… 

3. Krzysztof Mrzygłód  -    Członek Zarządu          ............................... 

4. Andrzej Potyra   -    Członek Zarządu                .............................. 

5. Wojciech Wojtkiewicz    -  Członek Zarządu    …………………. 

 

 

 


